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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i

kérdést kívánok intézni Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban
illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen konkrét intézkedéseket tett a Kormány annak érdekében, hogy a
multinacionális hipermarketek polcaira ne kerülhessen kínai, peszticid vegyszerre l
szennyezett alma? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ezúton kérném a Tisztelt Miniszter Úr szíves tájékoztatását azzal kapcsolatosan, hogy milye n

konkrét intézkedéseket tett a Kormány annak érdekében, hogy a multinacionáli s

hipermarketek polcaira ne kerülhessen kínai, peszticid vegyszerrel szennyezett alma? Vag y

előfordulhat, hogy az emberek a mai nap is ilyet vásárolhatnak ?

Milyen konkrét intézkedéseket kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy a

választópolgárok a mérgekkel tetszetőssé és eladhatóvá tett almák helyett a hazánkba n

termesztett, vegyszer nélkül is eladható és egészséges almákkal találkozhassanak a polcokon ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . július 3 .

Tisztelettel :
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